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Ämne: Frågor till oppositionsrådet 

Fiber.
Du har i många inslag ifrågasatt de styrandes
ordning när det gäller  synen på Servanet. 
1) 2 % ägande, mkt lågt %-inflytande. Hur ser du
på det!
2) återbetalning av anslutnings avg. om 25 år, hur
ser du på den tryggheten för återbetalning,
kommunmedborgarnas pengar. 
3) om Servanet inte klarar av återbetalningen i en
”dagskassa”  Finns det låsta pengar i reserv för att
garantera pengar åter! 
4) har du sett- tagit del av den ekonomiska
uppföljningen av fiberutbyggnad 2015-2018 och
KPMGs rapport för samma årtal! 

Med vänlig hälsning.
Stefan Nilsson
Kristdemokraterna 

Skickat från min iPad

mailto:Stefan.Nilsson@politiker.ragunda.se
mailto:Stefan.Nilsson@politiker.ragunda.se
mailto:Stefan.Nilsson@politiker.ragunda.se

